

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

7D5N 京都/岐阜/东京 + 迪士尼海洋

KYOTO / GIFU / TOKYO + DISNEYSEA







精简行程

槟城 オ 大阪

(机上用餐)

☑ 乘坐通宵航班前往大阪

大阪 🖨 京都 🖨 岐阜

(午/晚)

- ☑ 抵达后,与当地导游见面
- ☑ 清水寺
- ☑ 伏见稻荷大社
- ☑ 渡月桥
- ☑ 竹林小径

岐阜 🛢 高山 🛢 松本 第三天

(早/午/晚)

(早/午/晚)

(早/午/晚)

- ☑ 白川鄉
- ☑ 合掌村
- ☑ 三之町古街
- ☑ 高山陣屋

- ☑ 地狱谷野猿公苑
- ☑ 忍野八海
- ☑ 温泉酒店过夜,享受温泉浴

河口湖 🛢 富士 🛢 东京

松本 🛢 长野 🛢 河口湖

- ☑ 浅草观音寺
- ☑ 雷门
- ☑ 东京皇宫
- ☑ 二重桥
- ☑ 银座购物区
- ☑ 新宿购物区

第六天

第四天

第五天

东京

(早)

☑ 东京迪士尼海洋

第七天

东京 🖨 成田 🛪 槟城 (早/机上用餐)

☑ 早餐后,前往机场离境

观光景点:

- 清水寺 是位于日本京都东部的佛教寺庙。该寺是古老京都历史遗 迹的一部分,属于联合国教科文组织世界文化遗产。
- ◆ 伏见稻荷大社 因其数千个朱红色鸟居而著名、景点包括穿越神圣的 稻荷山木质森林的小径,稻荷山海拔233米,是神社的一部分。
- ◆ 渡月桥 是一座横跨桂川的155米长桥,位于京都西部的风景如画的 嵯峨嵐山。桥梁的艺术设计体现了植根于日本艺术传统的审美精髓。

岐阜

- ◆ 白川乡 是日本岐阜县大野郡的一个村庄,以白川郷而闻名,这是 一个小而传统的村庄,展示了合掌造建筑风格。与位于南都市的五箇 山一起,被联合国教科文组织列为世界文化遗产。
- ◆ 高山降屋 是江户时代飞驒国大官所用的陣屋、位于岐阜县高山市 八剱町。自1929年以来,作为国宝得到保护,是日本国定史迹。
- ◆ 三町筋 古雅的江户时代街道,街道两旁是传统商户房屋、餐馆、 商店和酿酒厂。

◆地獄谷野猿公苑 - 提供了一次独特的体验,可以见证野生日本猕猴 (雪猴)在天然温泉中沐浴。

◆ 忍野八海 - 由日本山梨县忍野村的八个泉组成。这些泉水来自富士山 的含水层,是日本的天然地标,是富士山世界遗产地的重要旅游胜地。

- ◆ 遠草观音寺 雷门是通向东京浅草寺的两座大门中的外门。雷门最终 通往位于东京浅草的金龙山寺。
- 皇居 现行皇居位于曾经的江户城遗址上,是一片被护城河和巨大 石墙包围的大型公园区,距离东京站只有短暂的步行路程。这是日本 天皇家族的住所。
- ◆ 东京迪士尼海洋 一个神奇的主题公园,您可以在其中享受冒险、 激动和浪漫的体验。您可以与阿拉丁、爱丽儿、米奇老鼠、米妮老鼠 和唐老鸭等标志性迪士尼角色相遇,增添了公园的魅力。





√ 5 早餐 / 4 午餐 / 4 晚餐

酒店住宿(5晚)

x1晚

x1晚

风味餐:

★ 日式套餐

- ★ 猪排套餐
- ✓ 布耶那彼斯特酒店 或同级 ✓ 富士美花酒店 或同级

✓ 岐阜大酒店 或同级

x1晚

- ★ 鳗鱼套餐 ★ 相扑锅
- ✓ T-Mark城酒店-东京大森或同级 x2晚

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日,公众假期, 天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





SCHEDULE

D1 PENANG 7 OSAKA (MOB)

OSAKA 🗐 KYOTO 🗐 GIFU

- Upon arrival, meet and greet with local tour guide
- ☑ Kiyomizu-dera Temple
- ☑ Togetsu-kyo Bridge
- ☑ Bamboo Forest

GIFU 🖨 TAKAYAMA 🖨 Matsumoto

(B/L/D)

(L/D)

- ☑ Shirakawa-go
- ☑ Gassho Village
- ☑ Sannomachi Old Street
- ☑ Takayama Jinya

MATSUMOTO A NAGANO A LAKE KAWAGUCHIKO (B/L/D)

- ☑ Jigokudani Monkey Park
- ✓ Oshino Hakkai
- ☑ Overnight in hot spring hotel, enjoy hot spring bath

LAKE KAWAGUCHIKO 🖨 FUJI 🖨 TOKYO

(B/L/D)

- ☑ Asakusa Kannon Temple
- ☑ Tokyo Imperial Palace
- ☑ Nijubashi Bridge
- ☑ Ginza shopping area

D6 TOKYO

(B)

☑ Tokyo Disneysea

TOKYO A NARITA A PENANG

☑ After breakfast, transfer to airport for departure



√ 5 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisines:

- ★ Japanese Set Meal ★ Tonkatsu Set Meal
- ★ Eel Set Meal
- ★ Chanko Nabe

TOURIST ATTRACTIONS:

KYOTO

- ◆ Kiyomizu-dera Temple Is a Buddhist temple located in eastern Kyoto, Japan. The temple is part of the Historic Monuments of Ancient Kyoto UNESCO World Heritage Site.
- ◆ Fushimi Inari Taisha Shrine Famous for its thousands of vermilion torii gates, the site features trails that wind through the wooded forest of sacred Mount Inari, standing at 233 meters and part of the shrine grounds.
- ◆ **Togetsukyo** Is a 155-meter bridge spanning the Katsura River in Saga Arashiyama, a picturesque area in the western hills of Kyoto. The bridge's artistic design reflects the aesthetic essence rooted in Japan's artistic tradition.

GIFU

- ◆ **Shirakawa-go** Shirakawa is a village in Ōno District, Gifu Prefecture, Japan, renowned for Shirakawa-gō—a small, traditional village featuring gasshō-zukuri architecture. Alongside Gokayama in Nanto, Toyama, it is a UNESCO World Heritage Site.
- ◆ **Takayama Jinya** An Edo period Daikansho for Hida Province (1692-1871), is located in Hachiken-machi, Takayama, Gifu Prefecture. Recognized and protected as a National Historic Site since 1929.
- Sannomachi Old Street Quaint, Edo-period streets lined with traditional merchant houses, restaurants, shops & breweries.

NAGONA

◆ **Jigokudani Monkey Park** - Offers a unique experience of witnessing wild Japanese Macaques, or Snow Monkeys, bathing in a natural hot spring.

FUJI

◆ Oshino Hakkai - Comprises eight springs in Oshino, Yamanashi, Japan. Sourced from Mount Fuji's aquifer, these springs are a Natural Monument of Japan, integral to the Mount Fuji World Heritage Site, and a key tourist attraction in Yamanashi Prefecture.

TOKYO

- ◆ **Asakusa Kannon Temple** Kaminarimon is the outer of two large entrance gates that ultimately leads to the Sensō-ji in Asakusa, Tokyo, Japan.
- Imperial Palace The current Imperial Palace is located on the former site
 of Edo Castle, a large park area surrounded by moats and massive stone walls
 in the center of Tokyo, a short walk from Tokyo Station. It is the residence of
 Japan's Imperial Family.
- ◆ **Tokyo DisneySea** A magical theme park where you can enjoy adventures, excitement, and romantic experiences. You can meet iconic Disney characters such as Aladdin, Ariel, Mickey Mouse, Minnie Mouse, and Donald Duck, adding to the enchantment of the park.



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- √ Gifu Grand Hotel or similar
- ✓ Buena Vista Matsumoto or similar
- ✓ Fuji Mihana Hotel or similar
- √ T-Mark Omori Hotel or similar

- × 1 Night
- × 1 Night
- × 1 Night
- × 2 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

·日本 JAPAN·

**** 🌐 **



